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Karar Tarihi 

11/06/2020 

Karar No. 

2020/ 

Kararın  

Konusu 

 

 

Meclis Tutanağı. 

 

 

Belediye Başkanı Murat GERENLİ, Aza Aytül ÇİLOĞLU, Leyla 

GÜNCER, İsmail YURDATAPAN, Fikri ŞENTÜRK, Günsel SOLAK, 

Kemal PEKTAŞ, Ayfer KÜÇÜKHAN, Deniz ŞAHİN, Görkem ŞİŞKO, 

Halime Gülcan AYIŞIĞI, İlhami Zafer GİRGİN, Tamer ERMUT, Erol 

ÖZGÜR, Mine DİBEK, Talat AYDIN, Arda ÖZKAN, Burcu 

SABANCILAR, Oğuz Kaan KOZAR, Ali AYDEMİR, Gökdeniz SEZER, 

Ahmet Eren GÜRTEKİN, Nihal ORGAN, Aysun DEDEOĞLU, Metin 

ÖZKAN, Ertan BAYER Metin KÜÇÜK, Zeynep GÜNDÜZ, Sedat 

DEMİR, Ömer AYDIN 

 

 

BELEDİYE MECLİSİNİN  2020 DÖNEMİ HAZİRAN AYI TOPLANTISI 

BİRİNCİ BİRLEŞİM BİRİNCİ OTURUMUNA AİT MECLİS TUTANAĞIDIR. 

 

 Belediye Meclisi 5393 Sayılı Yasanın 20. maddesine istinaden, Haziran 2019 ayı 

mutad toplantılarının Birincisi için, 11/06/2020 Perşembe günü, saat: 14.00’de, gündemde 

yazılı konuları görüşmek üzere, Belediye Başkanı Murat GERENLİ’nin başkanlığında, 

yukarıda adları yazılı üyelerin iştiraki ile Sokullu Külliyesi Hamamı Meclis Salonunda 

toplandı. 

 

Toplantıya aza’dan, Mustafa Kemal ÖZBEK ve Darcan YILMAZOĞLU’nun 

mazeretlerine binaen iştirak etmedikleri görüldü. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ : Ekseriyetimiz vardır. Oturumu 

açıyorum.  

Bir şey belirtmek istiyorum. Siz gönderdiğimiz gündemde 15 sıra nolu gündem 

maddemiz Nisan ayı meclisimize ait bir evraktı. Söz konusu boş kadro naklen tayin ile dolu 

kadro haline geldiği için kadro değişikliği gündemin 20. Maddesi olarak görüşülecektir. Siz 

gönderilen gündem maddeleri dışında  

17-Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 08/06/2020 tarih 5763 sayılı Sosyal Hizmetler 

Komisyonu Kurulması konulu yazısının görüşülmesi ve 5 üye Seçimi 

18- Mali Hizmetler Müdürlüğü’ nün 09/06/2020 tarih 5797 sayılı Hat Tahsisi Ücreti 

Erteleme Talebi konulu yazısının görüşülmesi 

19- İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 09/06/2020 tarih 5819 sayılı Boş 

Kadro Değişikliği konulu yazısının görüşülmesi 

20-  İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 09/06/2020 tarih 5820 sayılı Dolu 

Kadro Derece Değişikliği konulu yazısının görüşülmesi 

 

Konularının da gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul Edenler? 

Etmeyenler? Kabul edilmiştir. Gündemimizin ikinci maddesi denetim komisyonu raporunun 

görüşülmesi. Buyurun Halime Gülcan Hanım. 

 

 

 

 

 

T.C 

LÜLEBURGAZ BELEDİYE BAŞKANLIĞI 

Meclis Tutanağı 

Belediye Meclisini 

Teşkil Eden Zevat 
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MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:  

 

 

 

 

 

 

Belediye Meclis Başkanlığı’ na 

 

Belediye Kanununun 25. Maddesine göre Meclisimizin 02.01.2020 tarih 2020/1 sayılı 

Meclis oturumunda oluşturulan  Denetim Komisyonumuz Belediye Başkanımızın tahsis ettiği 

toplantı odasında 14 gün boyunca çalışmalarını sürdürmüştür. 

  

Komisyonumuz, Belediyemizin 2019 Mali yılı Gelir-Giderleri ile bunlara ilişkin kayıt 

ve işlemlerinin denetimini kanunla kendisine verilen yetki ve sorumlulukla yerine getirmiştir. 

 Denetim süresince incelemeye tabi bilgi ve belgeler başkan yardımcılarımız, daire 

müdürlerimiz ile ilgili personelimiz tarafından tam ve zamanında yerine getirilmiştir. 

Komisyon raporumuz ekte sunulmuştur. Meclisimizin bilgisine arz ederiz. 

İmza: Ayfer KÜÇÜKHAN ( Denetim Komisyonu Başkanı), Ahmet Eren Gürtekin ( 

Denetim Komisyonu Başkan Yardımcısı) Mine DİBEK ( Üye), Görkem ŞİŞKO ( Üye ), Sedat 

DEMİR (Üye ) 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Evet 5393 sayılı Belediye Kanununun 25. 

Maddesi gereğince Lüleburgaz Belediye  Meclisi’nce oluşturulan komisyonumuzca 5018 

sayılı Kamu Mali yönetimi ve Kontrol Kanunu’nun amacına yönelik olarak Belediye 

kaynaklarının kullanılmasında hesap verilebilirliği ve mali saydamlığı sağlamak üzere tespit 

edilen denetim sonuçlarımızı Meclisimizin bilgisine arz ettik. Çalışmalarından dolayı 

kendilerine teşekkür ederim. 

  

Gündemimizin üçüncü maddesi Faaliyet Raporunun sunulması, görüşülmesi ve oylanması. 

Çok değerli belediye Meclis üyesi arkadaşlarım ve hizmet etmeyi onur bildiğim Değerli 

Lüleburgazlılar. 2017-2021 stratejik Planımızın 3. Yılını başarıyla tamamlayarak 

sonlandırdık. Stratejik yönetim, kurumsal yapılanma, sosyal sorumluluk ve tarihsel bilinç 

anlayışını özümsemiş bir yerel yönetim anlayışını ilke edinerek çalışmalarımıza devam 

ediyoruz. Geride bıraktığımız 2019 yılı eşsiz lider Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün Samsun’a 

ayak basmasının 100. yılı dolayısıyla “Atatürk’ü Anlama, Anlatma ve Gençlik Yılı” olarak 

ilan edilmişti. Ulu Önderimiz Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün “Sizler, yani yeni Türkiye’nin 

genç evlatları! Yorulsanız dahi beni takip edeceksiniz… Dinlenmemek üzere yürümeye karar 

verenler, asla ve asla yorulmazlar” sözünden güç alarak Atatürk’ü Anlama, Anlatma ve 

Gençlik yılımızda geleceğimizin güvencesi olan gençlerimizin ufuklarını açacak, yeni bir 

dünya vizyonuna kavuşturacak, başarılarına başarı katabilecek faaliyetlere imza atmanın haklı 

gururunu hep birlikte yaşadık. Her yaştan vatandaşımızın heyecanı, umudu ve coşkusuyla, 

Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün Samsun’a çıkarak bağımsızlık mücadelesini başlatmasının 

100. Yılında 19 Mayıs Gençlik Haftasını coşkuyla kutladık. Atatürk’ ü Anlama, Anlatma ve 

Gençlik Yılı kapsamında bölgesel ve yerel yayınlanan gazete ve dergilerde,  ulusal, bölgesel 

ve yerel düzeyde toplumun her kesiminde farkındalık yaratılarak bilinirliği artırdık. 

Lüleburgaz 8 Kasım Stadyumu’nda 1919 kişi ile Ata’mızın büyük bir coşku ve heybetle 

oynadığı, kurtuluşumuzun kültürümüze en yalın haliyle yansıdığı ve bu topraklara özgü olan  

Anadolu’nun Zeybeği gösterisiyle birlikte Ata’mızın Cumhuriyeti’mizi emanet ettiği 

gençlerimizin 100. yıla yaraşır coşkusuyla sergilediği Cumhuriyet Valsi ile tarihe  iz 
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bırakmanın gururunu ve onurunu yaşadık. . Lüleburgaz’da eğitim veren 16 liseden 

yeteneklerine göre seçilmiş gençlerimizden oluşan Lüleburgaz Belediyesi Atatürk Gençliği 

Korosu’ndaki gençlerimiz 19 Mayıs Gençlik Haftası boyunca çeşitli konserlerle, özellikle 

Atatürk’ ün sevdiği besteleri, marşları coşkuyla seslendirdiler. Lüleburgaz’da eğitim veren ilk 

ve ortaöğretim öğrencilerinden  yeteneklerine  göre  seçilmiş çocuklarımız tiyatro 

akademisinde Lüleburgaz Belediyesi Çoksesli Çocuk Korosu olarak eğitim almışlardır. Bu 

koromuz Çanakkale 18 Mart Üniversitesi Uluslararası Korolar Festivali’nde Çocuk şarkılarını 

yorumlamada teknik izlenimde başarı ödülü, müzikoloji platformu başarı ödülü, sololu yapıt 

seslendirme ödülü ve Canan Akın şarkılarını uygulamada başarı ödülü olmak üzere dört farklı 

dalda ödül alarak bizleri gururlandırmıştır.  Ayrıca, Tiyatro Dergisi’nin düzenlediği kentte 

yarattığı sanatsal değişim, sanatsal katkı, sanatın tüm kente yaygınlaştırılması ve 

gerçekleştirilen akademi bayramları değerlendirilerek “Anadolu Emek ve Başarı Ödülleri” 

kapsamında sanata katkı ödülüne layık görülmüşlerdir. Atatürk’ü en iyi anladığımız, 

minnettar olduğumuz ve gelecek kuşaklara emanet edeceğimiz Cumhuriyetimizin 96. yılı 

coşkusunu, halkımızla birlikte üç gün süren programlarla kutladık. Fener alayı, konserler ve 

çeşitli etkinliklerle kutladığımız Cumhuriyet Bayramı coşkusunda bu yıl ilk defa bir ilki 

gerçekleştirerek Kongre Meydanı’nda senfoni orkestrasının sahne almasını sağladık. Her 

enstrümanın kendi karakteriyle yer aldığı ama ahenk içerisinde çıkardığı seslerden oluşan 

senfoni orkestrasının, tüm farklılıkları içerisinde barındıran ve bir arada yaşamanın en güzel 

örneğini sunan Lüleburgaz halkıyla buluşmasından mutluluk duyduk. Lüleburgaz’ın düşman 

işgalinden kurtuluş sürecinin anlatıldığı ve içerisinde 8 Kasım 1922 tarihli       Tevhid-i Efkar 

gazetesinin yazılarının da yer aldığı  özel “Kurtuluş gazetesi” hazırlanarak, kurtuluşumuzun 

97. Yıl dönümünde, o günkü yerel kıyafetlerle gazete dağıtımı yapan çocukların 

canlandırılmasıyla dağıtıldı.  “Türkiye ve Avrupa Birliği arasında, Şehir Eşleştirme Hibe 

Programı” kapsamında,  “Sanatla Birleşen Kültürler “ projesi ile  toplumsal fırsat eşitliği 

sağlanmıştır. Sanatın sosyal statü farkını ortadan kaldıran özelliği ile sanatla ilgilenen özgür 

düşünen bireyler yetişmesine olanak sağlanmıştır. “Geri Dönüşüm İle Geleceğim Muhteşem 

Olacak”  projesini çok önemsiyoruz. Çevre dostu belediyecilik anlayışıyla başlattığımız çöp 

döküm sahasının rehabilite  edilmesi, sıfır atık yönetimi projelerimiz ile gelecek nesillere daha 

yaşanabilir ve sağlıklı kent bırakmak  amacıyla geri dönüşüme elverişli atıkların toplanması 

sağlanmıştır.  Bez torba etkinliği ile binlerce plastik ve cam şişenin toprağa karışması 

engellenerek çevre korumada farkındalık yaratılmıştır. Tıbbi atık toplama ve sterilizasyon 

çalışmaları ile tıbbi atıkların toprağa karışması önlenerek doğaya tehdit oluşturan unsurlar 

azaltılmıştır Kentimizde tarihi bir miras niteliği taşıyan ve bizden sonraki kuşaklara da tarihi 

dokusu bozulmadan bırakacağımız, Büyük Usta Mimar Sinan’ın inşa ettiği Tarihi 

Taşköprü’nün yayalaştırılması ve araç trafiği yoğunluğunun azaltılması  için, kentin ana 

ulaşım ağında  planlama yapılarak kamulaştırmanın büyük bir kısmı tamamlanmıştır. 

“Lüleburgaz Bisiklete Biniyor”  projesi ile,  Hollanda Yaratıcı Endüstriler Fonu çağrı 

programı kapsamında, Ankara ve Hollanda’dan gelen katılımcıların liderliğinde, 

Lüleburgaz’da bulunan bisiklet dernek ve grupları, Belediye  ve ilgili kamu kurumlarının 

temsilcileri  ile  yapılan çalıştaylar sonucunda bisiklet master planı için yol haritası olacak 

olan rapor,  “Lüleburgaz bisiklete biniyor, daha iyi bir şehir için bisiklet” başlığında 

yayınlanarak kentsel yaşamı iyileştirmede vizyonumuz olmuştur. Halen devam eden “Haydi 

Türkiye Bisiklete“ Projesi ile Avrupa Birliği tarafından finanse edilen Sivil Toplum Destek 

Programı çerçevesinde, Belediyemiz; Eskişehir ve İzmir Büyükşehir Belediyelerinin de 

katıldığı,  “Türkiye sürdürülebilir şehirler arasında işbirliği protokolünü” imzalayıp, her 

kentte ayrı ayrı düzenlenen eğitimlerde bisiklet kullanımının çevre, sağlık ve ekonomiye 

sağladığı katkıları değerlendirmiştir. Avrupa Konseyi’ne üye 47 ülke ve 200.000 belediye 

arasında Avrupa Diplomasi Ödülü ile 6. kez 12 Yıldızlı Kent Ödülüne layık görülmemiz 

bizleri ayrıca gururlandırmıştır. Almış olduğumuz bu ödül, bizlere güvenip yetkilendiren 
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Lüleburgaz halkına aittir. Lüleburgaz Yıldızları Akademileri, Lüleburgaz’da yaşayan, 

gözbebeğimiz olan çocuklarımızın, gençlerimizin, profesyonel bir şekilde eğitim görmeleri, 

kendilerini geliştirmeleri ve birbirleriyle kaynaşmaları için planlanmıştır. Akademilerimiz 

bünyesinde bulunan spor okulları ve spor kulüpleri aracılığıyla eğitim gören çocuklarımız, 

akademilerde düzenlenen turnuva ve organizasyonlar vasıtasıyla farklı ülke ve şehirlerden 

gelen çocuklarla kaynaşarak sosyal hayatın içerisinde kendilerine sağlanan imkanlardan en iyi 

şekilde yararlanmaktadır. 

 

 Çocuklarımıza ve gençlerimize, çağın gerekliliği haline gelmiş olan teknolojik gelişmelerden 

faydalandırmak, yetkinliklerini kazandırmak adına programlama,  web tasarım,  3D tasarım,  

robot tasarım ve üretimi,  bilişimde girişimcilik gibi konuları  içeren Geleceğin Yıldız 

Girişimcileri Projesine ve Bilişim Garaj Akademisi Eğitimlerine devam etmekteyiz.   

Hayallerin hayat bulduğu Lüleburgaz’ımızın, hak ettiği değerlerle yönetilmesi,   her türlü 

farklılıklara saygılı, demokrasi kültürünü özümsemiş, kurum kültürünü hayata geçirmiş, 

topluma, çevreye, etik değerlere saygılı “değer” yaratan projeleri hayata geçiren ve 

sürdürülebilirliğini sağlayan yönetim anlayışımızla gerek resmi gerekse özel hiçbir kurum ve 

kuruluşa ve 3. Şahıslara borcu olmayan, faiz ödeyen değil, faiz geliri elde eden ender 

belediyelerden biri olarak kaynakları yerinde ve etkin kullanarak günümüzün ihtiyaçlarına 

çözüm üretirken geleceği de kendi öz kaynaklarımızla inşa ediyoruz. Her şeyden önemlisi 

çağdaş bir kenti, çağın gerektirdiği bir yönetim anlayışıyla halkımızla birlikte yönetiyoruz. 

Çalışmalarımıza durmadan ve asla yorulmadan devam edeceğiz. Stratejik yönetim, kurumsal 

yapılandırma ve sosyal sorumluluk anlayışımızla edindiğimiz misyon ve yerel yönetim 

anlayışımızla oluşturduğumuz yeni vizyonumuzla çalışmalarımıza yön verdik. Kurum ve kent 

kültürü, değerleri ve öncelikleriyle erişilebilir, sürdürülebilir, gelişim odaklı, çevre duyarlı, 

sosyal belediyecilik ilkeleriyle hazırladığımız  “2020-2024 Stratejik Planımız “ ile   

Lüleburgaz’ın geleceğini planladık. Birlik ve beraberlik içinde çağdaş ve laik cumhuriyet 

değerleriyle yaşayan, özgürlüğünden, birlikteliğinden, adil ve eşitlikçi anlayışından, 

değerlerinden  taviz vermeden kentin şekillenmesini, değişmesini ve gelişmesini 

sürdürmekteyiz. Şeffaflık ve hesap verme sorumluluğumuzla hazırladığımız 2019 Mali Yılı 

Faaliyet Raporunu Meclisimize arz ediyor, saygılar sunuyorum. 

 

Bu aşamada Lüleburgaz Belediyesi’ nin 2019 yılı faaliyetlerini içeren faaliyet 

raporunun sunulması, görüşülmesi ve oylanması için Birinci Meclis Reis Vekilimiz Sayın 

İsmail YURDATAPAN’ ı davet ediyorum. Buyurun İsmail Bey. 

 

BİRİNCİ MECLİS REİS VEKİLİ İSMAİL YURDATAPAN: Devam edelim. 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK:  (Faaliyet raporunu okunuyor.) 

 

MALİ HİZMETLER MÜDÜRÜ YEŞİM ÇAKIR: Mali hizmetler birim yöneticisi olarak 

yetkim dahilinde;  

Bu idarede, faaliyetlerin mali yönetim ve kontrol mevzuatı ile diğer mevzuata uygun olarak 

yürütüldüğünü, kamu kaynaklarının etkili, ekonomik ve verimli bir şekilde kullanılmasını 

temin etmek üzere iç kontrol süreçlerinin işletildiğini, izlendiğini ve gerekli tedbirlerin 

alınması için düşünce ve önerilerimin zamanında üst yöneticiye raporlandığını beyan ederim. 

İdaremizin 2019 yılı Faaliyet Raporunun “III/A- Mali Bilgiler” bölümünde yer alan bilgilerin 

güvenilir, tam ve doğru olduğunu teyit ederim. İmza: Yeşim ÇAKIR (Mali Hizmetler 

Müdürü) 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  
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İÇ KONTROL GÜVENCE BEYANI  

Üst yönetici olarak yetkim dahilinde; Bu raporda yer alan bilgilerin güvenilir, tam ve doğru 

olduğunu beyan ederim. Bu raporda açıklanan faaliyetler için bütçe ile tahsis edilmiş 

kaynakların, planlanmış amaçlar doğrultusunda ve iyi mali yönetim ilkelerine uygun olarak 

kullanıldığını ve iç kontrol sisteminin işlemlerin yasallık ve düzenliliğine ilişkin yeterli 

güvenceyi sağladığını bildiririm. Bu güvence, üst yönetici olarak sahip olduğum bilgi ve 

değerlendirmeler, benden önceki yöneticiden aldığım bilgiler, iç kontroller, iç denetçi 

raporları ile Sayıştay raporları gibi bilgim dahilindeki hususlara dayanmaktadır. Burada 

raporlanmayan, idarenin menfaatlerine zarar veren herhangi bir husus hakkında bilgim 

olmadığını beyan ederim. İmza Murat GERENLİ ( Belediye Başkanı) 

 

BİRİNCİ MECLİS REİS VEKİLİ İSMAİL YURDATAPAN: Lüleburgaz Belediye 

Meclisinin değerli üyeleri, Lüleburgaz Belediyesinin 2019 yılı faaliyet raporu yazılı, görsel ve 

sözlü olarak huzurlarınızda sunuldu. Sadece okunması 3 saati aşkın bir süre oldu ve bu 

aralıksız gerçekleşti. Şimdi bu faaliyet üzerine tabi sizin oylarınıza sunulacak. Oylarınıza 

sunulmadan önce lehte veya aleyhte söz almak isteyen arkadaşımız var mı? Olmadığına göre 

ben faaliyet raporunun onaylanmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler ? Etmeyenler? 

Çoğunlukla bir aleythte oyla kabul edilmiştir. Ben meclisimiz adına sadece dinlemesi bizde 

dima yorgunluğu okuyanda dil  ve ağız kuruluğu yaratan bu raporun hazırlanmasında emeği 

geçenlere ve en önemlisi bu faaliyetleri gerçekleştiren ve bu faaliyetlerin gerçekleşmesine 

emek veren her bireye huzurlarınızda ve sizin adınıza teşekkür ediyorum.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Teşekkür ederim İsmail Bey. Bütün belediye 

personelim ve belediyede dairedeki çalışma arkadaşlarım, daire müdürlerim adına bizlere 

göstermiş olduğunuz güvenden dolayı teşekkür ediyorum bütün meclis üyelerimize ve 

yorulduk galiba en başta Fikri olmak üzere katibimiz. Arzu ederseniz bir 10 dakika ara 

verelim. Ondan sonra devam edelim daha sonraki gündem maddelerimize. Peki...  

 

 

 

BELEDİYE BAŞKANI         KATİP     KATİP 

   Murat GERENLİ            Fikri ŞENTÜRK         Halime Gülcan AYIŞIĞI 
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Ahmet Eren GÜRTEKİN, Nihal ORGAN, Aysun DEDEOĞLU, Metin 

ÖZKAN, Ertan BAYER Metin KÜÇÜK, Zeynep GÜNDÜZ, Sedat 

DEMİR, Ömer AYDIN 

 

 

BELEDİYE MECLİSİNİN  2020 DÖNEMİ HAZİRAN AYI TOPLANTISI 

BİRİNCİ BİRLEŞİM İKİNCİ OTURUMUNA AİT MECLİS TUTANAĞIDIR. 

 

 Belediye Meclisi 5393 Sayılı Yasanın 20. maddesine istinaden, Haziran 2019 ayı 

mutad toplantılarının Birincisi için, 11/06/2020 Perşembe günü, saat: 14.00’de, gündemde 

yazılı konuları görüşmek üzere, Belediye Başkanı Murat GERENLİ’nin başkanlığında, 

yukarıda adları yazılı üyelerin iştiraki ile Sokullu Külliyesi Hamamı Meclis Salonunda 

toplandı. 

 

Toplantıya aza’dan, Mustafa Kemal ÖZBEK ve İsmail Darcan YILMAZOĞLU’nun 

mazeretlerine binaen iştirak etmedikleri görüldü. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ : Gündemizin dördüncü maddesi 

Encümen 3 üye seçimi yapılacak. Bununla ilgili bir dilekçemiz var. 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:  

 

Belediye Meclis Başkanlığına 

 

Aşağıda ismi geçen Meclis Üyesi arkadaşlarımın, Encümen üyeliklerine seçilmelerini 

öneriyoruz. 

Önerilenler: Ayfer KÜÇÜKHAN, Kemal PEKTAŞ, Fikri ŞENTÜRK 

İmza : Leyla GÜNCER, Erol ÖZGÜR, Arda ÖZKAN (Belediye Meclis Üyesi)  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ : Gizli oylama ile yapılacak arkadaşlar. 

 

Gizli oyla yapılan Encümen üyelikleri için kullanılan oyların tasnifinde,  toplam 

kullanılan oy sayısı 29. Oyların dağılımı şöyle; Fikri ŞENTÜK 29 oy, Kemal PEKTAŞ 29 oy, 

Ayfer KÜÇÜKHAN 29 oy almıştır. Encümen Üyeliklerine; Fikri ŞENTÜRK, Kemal 

PEKTAŞ ve Ayfer KÜÇÜKHAN seçilmişlerdir. 

 

Gündemimizin beşinci maddesi plan ve Bütçe Komisyonuna 5 üye seçimi.4 adet 

Cumhuriyet Halk Partisi 1 adet Adalet ve Kalkınma Partisinden üyemiz seçilecek. Gelen 2 

tane dilekçe var. 

 

T.C 

LÜLEBURGAZ BELEDİYE BAŞKANLIĞI 

Meclis Tutanağı 

Belediye Meclisini 

Teşkil Eden Zevat 
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Belediye Meclis Başkanlığına 

 

Aşağıda ismi geçen Meclis Üyesi arkadaşlarımın, Plan ve Bütçe Komisyonu 

üyeliklerine seçilmelerini öneriyoruz. 

Önerilenler: 1 Ayfer KÜÇÜKHAN, Ahmet Eren GÜRTEKİN, Mine DİBEK, Arda ÖZKAN  

( İmza : Fikri ŞENTÜRK, Leyla GÜNCER, Erol ÖZGÜR – Belediye Meclis Üyesi ) 

 

 İkinci Dilekçemiz. 

 

Belediye Meclis Başkanlığına 

 

Plan ve Bütçe komisyonuna önerdiğimiz isim aşağıdaki gibidir. Meclise arz olunur.  

Önerilen İsim: Zeynep GÜNDÜZ 

(imza : Sedat DEMİR, Ömer AYDIN Belediye Meclis Üyesi) 

 Tek tek mi oyluyoruz?  

Toplu halde… Gelen dilekçeleri oylarınıza sunuyorum. Kabul Edeneler? Etmeyenler? 

Oybirliği ile Kabul edilmiştir. 

 

Gündemimizin altıncı maddesi İmar Komisyonuna üye seçimi. 

 

Belediye Meclis Başkanlığına 

 

Aşağıda ismi geçen Meclis Üyesi arkadaşlarımın, İmar Komisyon üyeliklerine seçilmelerini 

öneriyoruz. 

Önerilenler: Fikri ŞENTÜRK, Talat AYDIN, Kemal PEKTAŞ, Tamer ERMUT 

 ( İmza : Fikri ŞENTÜRK, Leyla GÜNCER, Erol ÖZGÜR – Belediye Meclis Üyesi ) 

 İkinci dilekçemizde de, 

Bir Sedat DEMİR. 

 

Oylarınıza sunuyorum dilekçeleri. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile Kabul edilmiştir. 

 

Gündemimizin yedinci maddesi Sağlık, Çevre ve Temizlik Komisyonuna üye seçimi. 

Gelen iki dilekçede önerilen isimler; Aytül ÇİLOĞLU, Mine DİBEK, Nihal ORGAN, İsmail 

YURDATAPAN, Metin KÜÇÜK 

Oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile Kabul edilmiştir. 

 

Gündemimizin sekizinci maddesi Halkla İlişkiler ve Kültürel Etkinlikler Komisyonuna 

üye seçilmesi. Gelen dilekçelerde önerilen isimler: 

Aytül ÇİLOĞLU, Ertan BAYER, Halime Gülcan AYIŞIĞI, Oğuz Kaan KOZAR, Zeynep 

GÜNDÜZ. 

Kabul edenler? Etmeyenler ? Oybirliği ile Kabul Edilmiştir. 

 

Gündemimizin dokuzuncu maddesi İsimlendirme Komisyonuna üye seçilmesi. Bunun 

için gelen dilekçelerde önerilen isimler: Aytül ÇİLOĞLU, Aysun DEDEOĞLU, Gökdeniz 

SEZER, Darcan YILMAZOĞLU, Sedat DEMİR. 

Kabul Edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile Kabul edilmiştir. 

 

Gündemimizin onuncu maddesi Trafik komisyonuna üye seçilmesi. Dilekçelerde 

gelen önerilen isimler: Metin ÖZKAN, Burcu SABANCILAR, Gökdeniz SEZER, Darcan 

YILMAZOĞLU, Ömer AYDIN. 
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Kabul Edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile Kabul edilmiştir. 

 

Gündemimizin on birinci maddesi Toplumsal Cinsiyet Eşitliği Komisyonuna üye 

seçilmesi. 

Bunun için önerilen isimler: Günsel SOLAK, Görkem ŞİŞKO, Burcu SABANCILAR, Deniz 

ŞAHİN, Metin KÜÇÜK 

Kabul Edenler? Etmeyenler? Kabul edilmiştir. 

 

Gündemimizin on ikinci maddesi Demokrasi ve Yönetişim Komisyonuna üye 

seçilmesi. Gelen dilekçelerde önerilen isimler : Günsel SOLAK, Görkem ŞİŞKO, Gökdeniz 

SEZER, Ertan BAYER, Ömer AYDIN  

Kabul Edenler? Etmeyenler? Kabul edilmiştir. 

 

Gündemimizin on üçüncü maddesi İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 

23/03/2020 tarih ve 3726 sayılı Boş Kadro Derece Değişikliği konulu yazısının görüşülmesi. 

Buyurun Fikri Bey. 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK:  

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

 

               Belediyemiz norm kadro cetvelinde boş bulunan 7555 unvan kodlu 10 derecelik 1 

adet  Memur kadrosu ile emeklilik nedeniyle boşalan 8750 unvan kodlu 1 derecelik Tekniker 

kadrosu ve istifa nedeniyle boşalan 8500 unvan kodlu 1 derecelik Mühendis kadrolarının 

Norm Kadro İlke ve Standartlarına Dair Yönetmeliğin 11. maddesi gereğince iptal edilerek, 5 

derecelik 1 adet Memur kadrosu ile 10 derecelik 1 adet Tekniker ve 8 derecelik 1 adet 

Mühendis kadrolarının ihdas edilmesine meclisçe karar verilmesini arz ederim. İmza: Dilek 

ÇETİN ÇİVİ- İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürü, Leyla GÜNCER Belediye Başkan 

Yardımcısı. 

 
KALDIRILMAK İSTELİNEN KADRONUN   ALINMAK İSTENİLEN KADRONUN 

 

UNVAN   SINIFI   ÜNVANI    DERECESİ   ADEDİ     UNVAN   SINIFI   ÜNVANI   DERECESİ   ADEDİ 

KODU           KODU 

 

8500     TH     Mühendis         1               1                        8500             TH      Mühendis         8                1 

8750              TH            Tekniker           1                  1                         8750             TH     Tekniker          10                    1 

7555             GİH     Memur            10               1       7555             GİH    Memur              5                1 

 GEREKÇESİ: 

a) 5393 sayılı Kanun ve Esaslar gereği boş kadro değişikliği 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: nün 23/03/2020 tarih ve 3726 sayılı Boş Kadro 

Derece Değişikliği konulu yazısını dinlediniz. Bu konuda lehte veya aleyhte söz almak 

isteyen var mı? Olmadığına göre derece değişikliğini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 

Kabul etmeyenler? Meclisçe mevcudun oybirliği ile kabul edilmiştir. Teşekkür ederim.  

 

Gündemimizin on dördüncü maddesi İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’nün  

23/03/2020 tarih ve 3727 sayılı  Dolu Kadro Derece Değişikliği konulu yazısının görüşülmesi. 

Buyurun Halime Gülcan Hanım. 
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 MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:  

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

                8500 unvan kodlu 5 derecelik Mühendis kadrosunda görev yapan personelin 657 

sayılı Kanunun 68/B bendinde belirtilen şartları taşıdığını dilekçesi ile beyan ettiğinden; 

bulunduğu kadronun iptal edilerek 3 derecelik Mühendis kadrosunun ihdas edilmesi ve 2 

derecelik Tekniker kadrosunun müktesebi nedeniyle iptal edilerek, 1 derecelik Tekniker 

kadrosunun III Sayılı Dolu Kadro Değişiklik Cetveli ile ihdas edilmesine meclisçe karar 

verilmesini arz ederim. İmza: Dilek ÇETİN ÇİVİ- İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürü, Leyla 

GÜNCER Belediye Başkan Yardımcısı. 
KALDIRILMAK İSTELİNEN KADRONUN   ALINMAK İSTENİLEN KADRONUN 

 

UNVAN   SINIFI   ÜNVANI    DERECESİ   ADEDİ     UNVAN   SINIFI   ÜNVANI   DERECESİ   ADEDİ 

KODU           KODU 

 

8500     TH     Mühendis         5               1                        8500             TH      Mühendis         3                 1 

8750              TH            Tekniker           2                  1                         8750             TH     Tekniker            1                    1 

 GEREKÇESİ: a) 5/3   b) Lisans c) 8 yıl d) 657/68/B-c a) Personelin müktesebi  

 

 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’nün  

23/03/2020 tarih ve 3727 sayılı  Dolu Kadro Derece Değişikliği konulu yazısını dinlediniz. Bu 

konuda lehte veya aleyhte söz almak isteyen var mı? Olmadığına göre derece değişikliğini 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Kabul etmeyenler? Meclisçe mevcudun oybirliği ile 

kabul edilmiştir. Teşekkür ederim. 

 

Gündemimizin on altıncı maddesi Özel Kalem Müdürlüğü’ nün 05/06/2020 tarih 5748 sayılı 

Kesin Hesap Cetvelleri konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri Bey. 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK:  

 

BELEDİYE MECLİS BAŞKANLIĞI’NA 

 

5393 Sayılı Belediye Yasasının 64. maddesi, Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe 

Yönetmeliğinin 40. maddesi gereğince, 2019 Mali Yılı Belediyemiz Kesin Hesabı İnceleme 

Raporu, 28/04/2020 tarihinde 430 sayılı encümen kararına bağlanmıştır. 2019 Mali Yılı 

Belediye Kesin Hesap Cetvellerinin Belediye Meclisince incelenip kabulü için gerekli 

çalışmanın yapılmasını arz ederim. (İmza: Murat GERENLİ- Belediye Başkanı)  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Özel Kalem Müdürlüğü’ nün 05/06/2020 tarih 

5748 sayılı Kesin Hesap Cetvelleri konulu yazısını dinlediniz. Ben bu konunun Plan ve Bütçe 

Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Kabul 

edilmiştir. 

 Gündemimizin on yedinci maddesi Yazı İşleri Müdürlüğü’ nün 08/06/2020 tarih 5763 

sayılı Sosyal Hizmetler Komisyonu Kurulması konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun 

Halime Gülcan Hanım. 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYŞIĞI:  

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

 

Belediyemizin 2020-2024 Stratejik Planında yer alan hedeflerden hareketle kurumsal iş 

yönetimi yaklaşımını destekleyen hizmet bazlı yapılanma modelini oluşturmak için yeni 
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müdürlüklerimiz kurulmuş ve yönetmelikleri hazırlanmıştır. Söz konusu süreçte Sosyal 

Hizmetler Komisyonunun kurulmasına ihtiyaç duyulmuştur. Bu doğrultuda Belediye Meclis 

üyelerimizden oluşan Sosyal Hizmetler Komisyonunun kurulması ve kurulacak olan ihtisas 

komisyonuna 5 üye seçilmesi hususunda meclisçe karar verilmesini arz ederim. (İmza: Sedat 

KIRKIL- Yazı İşleri Müdürü) 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Evet arkadaşlar öncelikle yeni bir ihtisas 

komisyonu kurulmasını oylarınıza sunuyorum. Sosyal Hizmetler Komisyonu kurulmasını 

oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Kabul Edilmiştir. 

Üye seçilmesi ile ilgili kısmı da ben devam edeyim isterseniz. Gelen iki tane dilekçe var ve 

Soyal Hizmetler Komisyonuna üyelik için, 

Önerilen İsimler: Deniz ŞAHİN, Ali AYDEMİR, Metin ÖZKAN, Oğuz Kaan KOZAR, 

Zeynep GÜNDÜZ. 

Dilekçeleri oylarınıza sunuyorum. Kabul Edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile Kabul edilmiştir. 

Gündemimizin on sekizinci maddesi Mali Hizmetler Müdürlüğü’ nün 09/0672020 tarih 5797 

sayılı Hat Tahsis Ücretinin Ertelenmesi Talebi konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri 

Bey. 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK:  

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

 

İlgi: S.S.105'Nolu Kent İçi Erişimi Mot. Taş. Koop. 03.06.2020 tarihli ve 7730 kayıt sayılı 

dilekçesi.  

 

17 Nisan 2020 Tarihli Resmi Gazetede yayınlanan, Yeni Koronavirüs (Covıd-19) 

Salgınının Ekonomik Ve Sosyal Hayata Etkilerinin Azaltılması Hakkında Kanun İle Bazı 

Kanunlarda Değişiklik Yapılmasına Dair 7244 Sayılı Kanunun, Bazı alacakların ertelenmesi, 

alınmaması veya yapılandırılması başlığındaki 1. Maddesinin (f) fıkrasında " Büyükşehir 

belediyeleri ile belediyeler, kendisinden izin veya ruhsat almak ya da hat kiralamak suretiyle 

çalışan gerçek ve tüzel kişilere, toplu taşıma hizmetinin kesintisiz olarak yürütülebilmesiyle 

sınırlı olacak şekilde, bu maddenin yürürlüğe girdiği tarihten itibaren 3 aylık süreyle sınırlı 

olmak üzere meclis kararıyla; gelir desteği ödemesi yapabilir, belirlenen döneme tekabül eden 

ruhsat, izin, hat kirası borçlarını faizsiz olarak 3 ay erteleyebilir. Çevre ve Şehircilik Bakanı 

bu süreleri, bitiminden itibaren 3 aya kadar uzatmaya yetkilidir. Ruhsat, izin, hat kirası 

borçları ertelenen süre sonunda, ertelenen süre kadar aylık eşit taksitler halinde, herhangi bir 

gecikme zammı ve faiz uygulanmadan tahsil edilir. " hükmü yer almaktadır. Belediye 

Meclisinin 04/10/2019 tarih ve 2019/138 sayılı kararı ile 2020 mali yılında uygulanacak 

Bütçe Tarifesinde " şehiriçi minibüs hatları tahsis ücretleri S.S. 105 Nolu 11 hat yıllık 

ücretinin KDV dahil 600.000,00.- TL. , ödeme şeklinin 3 aylık dönemler halinde Mart, 

Haziran, Eylül, Aralık aylarında yatırılmasına " karar verilmiştir. S.S.105 Nolu Kent İçi 

Erişimi Mot.Taş.Koop.' i 03/06/2020 tarihli dilekçesi ile " tüm dünyayı ve ülkemizi etkisi 

altına alan ( Covid-19 ) korona virüs kapsamında şehir içi toplu taşıma kooperatifi olarak zor 

bir süreçten geçtiklerini, 7244 sayılı kanunun 1/f maddesi kapsamında hat tahsis ücretinin 

ertelenmesini, gelir desteği yapılmasını, gelir desteğinin araç başına ve 3 ay süreyle 

verilmesini talep etmektedir. 

S.S.105 Nolu Kent İçi Erişimi Mot.Taş.Koop talebinin 2019/138 sayılı meclis kararı 

ve 7244 sayılı kanunun 1. maddesinin ( f ) fıkrasındaki hükümler ile Meclisce görüşülerek 

karar verilmesini arz ederim. (İmza: Yeşim ÇAKIR- Mali Hizmetler Müdürü, Leyla 

GÜNCER- Belediye Başkan Yardımcısı) 
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BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Mali Hizmetler Müdürlüğü’ nün 09/0672020 

tarih 5797 sayılı Hat Tahsis Ücretinin Ertelenmesi Talebi konulu yazısını dinlediniz. Ben bu 

konun Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesini öneriyorum. Plan ve Bütçe Komisyonuna 

havalesini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Kabul edilmiştir. 

Gündemimizin on dokuzuncu maddesi İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 

09/06/2020 tarih 5819 sayılı Boş Kadro Değişikliği konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun 

Halime Gülcan Hanım. 

 

MECLİS KATİBİ HALİME GÜLCAN AYIŞIĞI:  

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

 

Belediyemiz norm kadro cetvelinde atama nedeniyle boşalan 7555 unvan kodlu 5 

derecelik 1 adet Memur, 9950 unvan kodlu 3 derecelik 1 adet Zabıta Memuru kadrosu ile 

emeklilik nedeniyle boşalan 7575 unvan kodlu 5 derecelik 1 adet Anbar Memuru kadrosu ile 

9915 unvan kodlu 7 derecelik Temizlik Hizmetlisi kadrolarının Norm Kadro İlke ve 

Standartlarına Dair Yönetmeliğin 11. maddesi gereğince iptal edilerek, 9 derecelik 1 adet 

Memur ve 9 derecelik 1 adet Zabıta Memuru kadrosu ile 9 derecelik 1 adet Tahsildar ve 11 

derecelik 1 adet Temizlik Hizmetlisi kadrolarının ihdas edilmesine meclisçe karar verilmesini 

arz ederim. (İmza: Dilek ÇETİN ÇİVİ- İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü, Leyla 

GÜNCER- Belediye Başkan Yardımcısı) 

 
KALDIRILMAK İSTELİNEN KADRONUN   ALINMAK İSTENİLEN KADRONUN 

 

UNVAN   SINIFI   ÜNVANI               DERECESİ   ADEDİ     UNVAN   SINIFI   ÜNVANI                  DERECESİ   ADEDİ 

KODU           KODU 

 

9950     GİH     Zabıta Memuru            3    1         9950            GİH     Zabıta Memuru              9            1 

7555              GİH          Memur                          5             1                    7555            GİH      Memur                           9                  1 

7575     GİH     Anbar Memuru             5    1         7785           GİH      Tahsildar                        9             1 

9915     YH     Temizlik Hizmetlisi      5    1         7785           GİH      Tahsildar                        9            1 

 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 

09/06/2020 tarih 5819 sayılı Boş Kadro Değişikliği konulu yazısını dinlediniz. Boş Kadro 

Değişikliği konulu yazıyı oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Kabul 

edilmiştir. 

 

Gündemimizin yirminci maddesi İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 09/06/2020 

tarih 5820 sayılı Dolu Kadro Derece Değişikliği konulu yazısının görüşülmesi. Buyurun Fikri 

Bey. 

 

MECLİS KATİBİ FİKRİ ŞENTÜRK:  

 

BAŞKANLIK MAKAMINA 

 

9950 unvan kodlu 5 derecelik Zabıta Memuru kadrosunun müktesebi nedeniyle; 9950 

unvan kodlu 5 derecelik Zabıta Memuru ile 9447 unvan kodlu 5 derecelik İtfaiye Eri 

kadrosunda görev yapan personelin 657 sayılı Kanunun 68/B bendinde belirtilen şartları 

taşıdıklarını dilekçeleri ile beyan ettiklerinden; bulundukları kadroların III Sayılı Dolu Kadro 

Değişiklik Cetveli ile iptal edilerek, 1 adet 4 derecelik Zabıta Memuru ile 1 adet 3 derecelik 

Zabıta Memuru ve 1 adet 3 derecelik İtfaiye Eri kadrolarının ihdas edilmesine meclisçe karar 
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verilmesini arz ederim. (İmza: Dilek ÇETİN ÇİVİ- İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü, 

Leyla GÜNCER- Belediye Başkan Yardımcısı) 

 

 
KALDIRILMAK İSTELİNEN KADRONUN   ALINMAK İSTENİLEN KADRONUN 

 

UNVAN   SINIFI   ÜNVANI            DERECESİ   ADEDİ     UNVAN   SINIFI   ÜNVANI                  DERECESİ   ADEDİ 

KODU           KODU 

 

9950     GİH     Zabıta Memuru      5    1       9950            GİH      Zabıta Memuru              3            1 

9447              GİH          İtfaiye Eri               5                   1                   9447            GİH      İtfaite Eri                       3                    1 

9950     GİH     Zabıta Memuru      5    1       9950            GİH      Zabıta Memuru              4            1 

 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İnsan Kaynakları ve Eğitim Müdürlüğü’ nün 

09/06/2020 tarih 5820 sayılı Dolu Kadro Derece Değişikliği konulu yazısını dinlediniz. Boş 

Kadro Değişikliği konulu talebini oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Kabul 

edilmiştir. 

 

Arkadaşlar gündemimizdeki maddeler burada sona erdi. Gündem dışı söz almak isteyen var 

mı? Sedat Bey çok kısa bir bilgilendirme notu düşmek istiyorum. Konuşacağımız konular 

Lüleburgaz gündemi ile ilgili olsun lütfen. Tamam.. Buyurun. 

 

MECLİS ÜYESİ SEDAT DEMİR: Sayın başkan, değerli meclis üyelerimiz. Şimdi başkanım 

bu belediyemizin yapmış olduğu ihalelerle alakalı bundan 6 ay önce başladığım bazı bilgi ve 

belge istemleri son denetim komisyonunda nirvanaya ulaştığı  bir durumla karşı karşıyayız. 

İlgili müdürlüklerden dosyalarla ilgili bilgi ve belge istediğimizde hiçbir şekilde tarafıma bilgi 

ve belgeleri ulaştırmıyorlar ve vermiyorlar. Bunlarla ilgili ilk sürecin başlangıcını anlatmam 

lazım ki doğrudan bir noktaya gittiği amacı güdülmesin. İlk ihale zaten seçimden sonra ilk 

ihaleler yapıldıktan sonra süreçlerin ilerlemesi altı aylık süreci buluyor. Altı aylık süreç 

sonucunda kim bazı ihaleye giren birbirine rakip olan ticari amaçla birbirine rakip olmuş bir 

çok kişi tabi ki ihaleleri alamadığı zaman şikayet babında bizlere geliyorlardı. Biz de tabi 

bunların hepsi doğru olmayabilir araştırmak gerektiği bunlarla ilgili hiçbir zaman hiçbir 

şekilde sizlere ithamda bulunmadık. Herhangi birinizi böyle bir durumla karşılaştırmadık. 

Ancak bu ihale dosyalarını istedikten sonra en son denetim komisyonuna kadar burada da 

istediğimiz dosyalar gelmeyince özellikle ve bilerek sistematik bir şekilde bunların 

engellendiğini düşünüyorum. Bu da kişilerin söylemlerinin doğruluk payının yüzdesini 

arttırdığını düşünüyorum. Bununla ilgili ihale dosyalarının neden verilmediğini bu dosyaların 

neden gizlendiğini öğrenmek istiyorum sizden. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Peki. Ben göreve gediğim günden beri şunu 

söyledim. Şeffaf, dürüst ve hesap verebilir olacağız. Bunun için şeffaflık yönetmeliği gereği 

ne yapmam gerekiyorsa bunları yapmaya başlamıştık. Hatta şunu  söyleyeceğim Eylül 

ayından itibaren Lüleburgaz Belediyesi’ nde ben ihalelerin de canlı yayınlanmasını gündeme 

getirdim ve arkadaşlarımız bunun için gerekli hazırlıkları yapıyor. Onun dışında 

arkadaşlarımızın ihale dosyaları ile ilgili size vermedikleri evraklar nedir tam olarak bilmek 

istiyorum istiyorum. 

 

MECLİS ÜYESİ SEDAT DEMİR: Hemen söyleyeyim. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Bileyim ben ona göre gerekeni yapacağım. 
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MECLİS ÜYESİ SEDAT DEMİR: Hemen söyleyeyim başkanım. son gelişmeyi sadece 

söyleyeyim çünkü daha önceki durumlar vardı. Onları şuan da hatırlamadığım için 

söyleyeyim. Son denetim komisyonundayken Destek Hizmetleri Müdürlüğü’ nden 

müdürünüzden doğrudan kendisinden ve Mali Hizmetler Müdürümüzden istediğim bazı 

ödeme evrakları ve ihale dosyalı vardı. İkisi de hatta denetim….. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ:  Pardon Destek Hizmetleri ve diğeri? 

 

MECLİS ÜYESİ SEDAT DEMİR: Mali Hizmetler 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Mali Hizmetler. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: İkisi de gelmedi. Yani… Getirmeme nedenlerini çok merak 

ediyorum. Siz mi telkin ediyorsunuz? Yoksa kendileri mi getirmiyor?  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Peki ben o zaman… 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Bu konuda saklayacak gizleyecek bir şey yok. Biz şunun peşinde 

de değiliz. Şüphesiz ki iş yapan insan hata yapar.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tamam. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Biz bir hatanın olmasını ayyuka çıkartacak veya bunu bir siyasi 

malzeme elde edecek şekilde değiliz. Ancak burada bir Lüleburgaz halkının hakkı yeniyorsa 

bunu da ortaya çıkartacak kişiler bizleriz. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: kesinlikle belediye meclisinin en önemli 

görevlerinden biri b u hep beraber bunu yapmamız gerekiyor.  

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Başta bu siz olmak üzere. Çünkü biz bu gibi durumlarla 

karşılaştığımız zaman biz ilk önce bunları size geleceğiz.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Evet. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Lüleburgaz’ a kazandırdığımız bir lira bizim karımıza.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Kesinlikle öyle. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Bir proje bizim karımıza. Yani bu söylemlerin sizden hiç 

duyulmayıp müdürlüklerden bize gelmeme nedenini hayretle şaşırıyorum. Ya siz bizden sonra 

gidip onlara işte vermeyeceksiniz kardeşim diyorsunuz ya da bu işlerde gerçekten… 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İtham etmeyin beni yapmayın Sedat Bey. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Şöyle empati yapın başkanım. Ard arda bir çok kere aynı 

olayları yaşadığınız süreç içerisinde bu dosyalar size gelmiyorsa ne düşünürseniz bende aynı 

şeyi düşünüyorum şuan. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tamam peki. Peki arkadaşlar ilgili 

müdürlüklerimizden…. Peki buyurun. 
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AZADAN EROL ÖZGÜR: Bizim ihalelerde gösterebileceğimiz evraklar ve 

gösteremeyeceğimiz evraklar…. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Erol bey bir saniye herkes duysun.. ( Mikrofon 

veriliyor) 

 

AZADAN EROL ÖZGÜR: Bizim ihaleleri yaparken hazırladığımız bir evrak dosyası var ve 

evraklarımız var. Bu evrakların içerisinden hangi evrakları kimlerle paylaşacağımız 

kanunlarla belirtilmiştir. Biz bu evrakların hangilerini gösterebileceğimizi hangisini 

göstermeyeceğimizi Sedat Bey’ e yazı olarak yazdık ve yazılı olarak cevapladık. Bu konuda 

bir talebi olmuştu. Biz bu konuda kendisine cevap yazısı yazdık fakat kendisi ısrarla bunu 

istemektedir. Zaten ihalelerde bir usulsüzlik bir yanlışlık varsa Ekap’ a giremiyorsunuz. 

İhaleyi kabul etmiyor zaten sistem. O nedenle bizim ihaleye bir uygun olamayan bir 

işlemimiz varsa zaten biz o ihaleyi yapamıyoruz normal şartlarda. O nedenle bizim 

ihalelerimizde herhangi bir usulsüzlük yoktur. Bir yanlışlık yoktur. Bu konuda herhangi bir 

endişesi olan varsa da kanuni yollar açıktır. O konuda müracaatını yapar ve gerekli işlemler 

de yapılır. Tahkikatlar yapılır. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Peki Sedat Bey.  

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Başkanım…  

 

( uğultu oluyor ) 

 

 BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Bir saniye Sedat Bey cevabını versin lütfen. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: şimdi başkanım yazılı cevabı aldım doğru söylüyor. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Evet 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Yazılı cevap zaten yanlış birincisi bu. İkincisi Sayın başkanıma 

şunu tavsiye ediyorum. Kanunları biraz açıp okuması, belediyecilik anlamında kendi altında 

dört tane bürokratın ona söylediği şeylerin dışında etraftaki olan olayları da sentezlemesi, 

diğer belediyelerin bu işleri nasıl yaptığını görmesini tavsiye ederim. Denetim Komisyonun 

kurulması ile ilgili Belediye Kanununun 25. Maddesinde ‘ Denetim komisyonu istediği bilgi 

belgeyi talep edebilir ve anında yerine getirilmesi gerekir’ diye bir ibare kesinlikle zaten 

burada bulunmaktadır. Kaldi ki bölgemizde Cumhuriyet Halk Partili diğer belediyelerde Ak 

Partili veya MHP’li diğer belediyelerde bu denetim komisyonları veya kişiler bu bilgi ve 

belgeleri alabiliyor mu? Alamıyor mu? Alıyorsa hangi mevzuata göre alıyor diye sordukları 

zaman tüm belediyelerin meclis üyelerinin dışından vatandaşın bile bunlara ulaşabilİLDİĞİNİ 

göreceklerdir. Kaldı ki siz belediye başkanı olmadan önce yerel yönetimler şeffaflık 

taahhütnamesi imzalamış belediye başkanlarından birisiniz. Doğru mudur başkanım? 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Evet  

 

AZADAN SEDAT DEMİR:  Şimdi burda bu ihalelerin şeffaf olmasıyla alakalı ondan sonra 

ihale türlerinin pazarlık usulü değil açık ihale usulü olması ile ilgili bir sürü taahhüdünüz var. 

Bu taahhütlerle ilgili yani bu kanun geçen pazartesi değişmedi. Bununla ilgili bu taahhüdü 

verirken siz mi yanlış söylüyorsunuz? Yoksa şimdiki kişiler mi yanlış söylüyor? 
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BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Hayır bu konuda hiçbir şekilde ben o taahhüdün 

altına imzamı attım sonuna kadar da o imzanın arkasındayım. İhalelerin açık bir şekilde 

yapılmasını istiyorum. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR:  Zaten başkanım ben sizinle şahsınızla ilgili.. ben bununla ilgili 

size de söyledim. Sizinle ilgili böyle bir şeyle karşılaşmadığım için söylüyorum. Yani siz – 

Evet verilmesi lazım- diyenlerdensiniz. Ama kimi bazıları nedense kanuna da uygun 

olmayacak şekilde… Çünkü bu işin bu modlara gitmesini istemiyorum. İşte AK Parti- CHP 

veya kanuni yollara mahkemeye gitsin yok bakanlıktan… yani bu yollara gerek olan bir 

durum var mı. Eğer yaptığınız işten eminseniz bu bilgi ve belgeleri değil bir meclis üyesine 

denetim komisyonuna sıran Lüleburgaz’ dan herhangi bir vatandaşımız bile… 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: yasal olarak verilmemesi gereken evraklar 

dışında herşey verilmeli bence. Yani yasanın kısıtladığı ne var onu size  

AZADAN SEDAT DEMİR: Başkanımı bunu size net ve tek bir şekilde soracağıcam. 

Bölgemizde diğer belediyelerimiz de var sadece Lüleburgaz Belediyesi yok. Ülkemizde 

binden fazla belediyemiz var. Bu belediye başkanlarından bazıları sizin arkadaşınız. 

  

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Evet. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR:  Açın sorun telefon açın veya diğer meclis üyesi arkadaşlarımız 

diğer belediyelerde tanıdıkları var. Bu belgeleri alabilir mi? Alamaz mı diye? Sizin 

öğrenmenizi istiyorum.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tamam peki. Buyurun Leyla Hanım 

AZADAN LEYLA GÜNCER: Sayın meclis üyem. Öncelikle şaşkınlıkla dinliyorum söylemiş 

olduklarınızı. Lüleburgaz Belediyesi ihale komisyonlarımız bizim tamamen tarafsız bağımsız 

bizlerden habersiz gerekli olan birimler müdürlüklerimiz tarafından oluşturulmaktadır.  

Öncelikle ihalenin pazarlık usulü mü ne şekilde yapılacağı yapacağımız ihalenin alım usulüne 

göre değişir. Bu mal ihalesi de olur hizmet ihalesi de olur. Onun şeklini zaten yapılacak olan 

iş belirler. Bizler belirlemiyoruz, onu komisyon da belirlemiyor. Ayrıca sizin talep etmiş 

olduğunuz evraklar ihale komisyonunun sonuçlandırdığı evraklardır. Yani ihale komisyonu o 

ihaleyi yaptıktan sonra size o evrakları veremez. Çünkü ihale komisyonundaki ihaleye girmiş 

firmalar onlar gizlilik esasına tabidir ve o evrakları size veremeyiz. Ancak Sayıstay’ a 

verilebilir. EKAP’ tan istedieğiniz evraklara ulaşabilirsiniz. Bizler size ihale bittikten sonra 

yani o zarf kapandıktan sonra istediğiniz evrakları size veremeyiz. Bu mevzuat gereği de 

zaten vermememiz gerekiyor. 

AZADAN SEDAT DEMİR: Çok uzatmak istemiyorum son olarak bir cümleyi kurmak 

istiyorum. Sayın başkan yardımcılarıma tekrar tavsiye ediyorum. Mevzuatı iyi verin derin bir 

şekilde diğer belediyelerle de paylaşarak bunları öğrenmelerini tavsiye ederim. Anlattığı gibi 

değil. Ben bundan eminim çünkü benim mesleğim bu. Ben İmar ve İhale konularında az çok 

kendini yetiştirmiş belki çok iyi değilim ama en azından ana kaidedeki durumları… 

AZADAN LEYLA GÜNCER: Yanlış biliyorsunuz… 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tamam sataşmayalım lütfen.. 

AZADAN SEDAT DEMİR: bozacaksınız başkanım birlikte konuşalım…. Ana kaidedeki 

durumları en azından bilen bir kişiyim. Yani bu işin ardı arkası… Yani illa gidin İçişleri 

Bakanlığı’ na, illa gidin mahkemeye bilmem neye kadar söylemleri doğru bir söylem değil. 

Bu tarz söylemler ihalelerle ilgili söylemler bundan çok yakın süre içerisinde bundan altı ay 

sekiz ay önceye kadar Ergene Belediyesi için söyleniyordu. Gazete manşetlerinden tutun da 
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belediye meclislerine kadar…Şuan Ergene Belediyesi’ nde yedi tane müfettiş var. Denetim 

geçiriyorlar ve bunun sonunda da kuvvetle muhtemelen kimi bazı zimmet doğacak… 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Artık o konulara biz girmeyelim. Çıktıktan 

sonra konuşalım onu. 

AZADAN SEDAT DEMİR: doğacak durumlar oluşabilir. Bizde şuan yönetim katındaki 

siyasi iraye olarak diyoruz ki.. yani biz burada vatandaş size oy verdi. Doğru bir şekilde bunu 

yöneterek şeffaf bir şekilde bunları paylaşarak ilerlemeniz gerekiyor. Yani buradaki durum şu 

ben istediğim gibi ihale yaparım ihaleyi sonuçlandırdıktan sonra hiç kimse de buna bakamaz 

gibi bir bakış açısı… 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Hayır böyle bir şey olamaz. 

AZADAN SEDAT DEMİR: Bu taahhütnameye  bu sizin imzanız … bu taahhütnameye ne 

kadar uyduğunu kamuoyunun vicdanına bırakıyorum. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Aynen öyle. 

AZADAN SEDAT DEMİR: Ben olsam…. Empati yaparak düşünüyorum Sayın başkan için 

de söylüyorum. Ben olsam eğer bu dosyalarda bir şey yoksa istediği gibi baksın sabahtan 

akşama kadar baksın kardeşim derim yani.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Peki bununla ilgili olarak… 

AZADAN SEDAT DEMİR: Bu yüzden de konunun tamamen sizin insiyatifinizde kalması 

gerektiğini yani biz bu topu size attık…. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Şimdi bakın ihaleler benim işim değil…. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Sizin işiniz değil…. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ben harcama yetkilisi değilim 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Sizin işiniz değil yönetici olarak…. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İhale komisyon… Özür dilerim. İhale komisyon 

üyesi değilim. Ben sadece Lüleburgaz halkının parasının doğru şekilde kullanılması için 

paranın yönlendirilmesinde görevliyim. İhalelerinin yapılması ve bununla ilgili yapılan 

işlemlerin harcama yetkilisi memur arkadaşlarımızdır. Onların sorumluluğundadır. Yasa da 

bunu çok güzel ayırmıştır. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Ben zaten başkanım müdahil oldunuz demiyorum…. 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Bunun denetleme kısmı da sizlerin elindedir. 

Meclis de bunun için vardır. Eğer bununla ilgili yasal mevzuatlarla ilgili bir soru işareti yoksa 

ben dediğim gibi herkes tarafından görülmesi taraftarıyım. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Başkanım… 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ama özel durumlar varsa bunu bilemiyorum. 

Yasada olanları. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Bunu belirtmek çok uzun değil. Yani sayın başkanlarım da belki 

doğru söylüyor olabilir belki ben doğru söylüyor olabilirim. Çünkü onlar mevzuat olarak 

veremiyoruz yoksa veririz diyorlar yanlış anlamıyorum.  
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BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Evet. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Ben  de diyorum ki buna bir engel teşkil bir durum yok. 

  

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Peki bunu bir aşmak için bir araya gelin. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Ya Bakanlıktan görüş alabilirisiniz. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tamam  

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Ya da civar belediyelerden daha hızlı yapmak istiyorsanız ya 

böyle böyle bir talep var bunları verebiliyor muyuz veremiyor muyuz? Diye öngörü 

alabilirsiniz. Çünkü belediyecilik o kadar büyük bir kavram ki… 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Civar belediyelerden değil de ilgili kurumlardan 

almak daha doğru olabilir tamam. 

 

AZADAN LEYLA GÜNCER: Var zaten başkanım. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: peki onunla ilgili bir görüş varsa bana gösterin. Sizin elinizde 

değilmiş… 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Peki tamam. Arkadaşlarım bu konu ile ilgili 

bilgi versinler. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: BU konuyla ilgili sadece son bir şey söyleyeyim. Bu konuyla 

ilgili tamamen partimizin yetkili organları ile de görüştük. Tamamen takibini tekrar 

yapacağız. Devamı gelecek. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Hiç merak etmiyorum sonuna kadar yapın hiç 

sorun değil. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Yani biz… Biz bu işin takipçisi olacağız. Bu ihalelerde adı 

geçen ihalerde özellikle bize verilmeyen ihale dosyalarında gerekirse bizzat gerekirse partisel 

olarak gerekirse şahıs olarak Lüleburgaz’ da yaşayan bir vatandaş olarak diğer arkadaşlarımız 

da aynı konuda… Bence diğer meclis üyesi arkadaşlarımızın da aynı hissiyat içinde olması 

lazım.  Her şeyin şeffaf bir şekilde olabileceğini düşünmesi ve gerekirse en iyi hukuktaki 

kaide budur. En iyi aklanma yöntemi yargılanmaktır. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Evet. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Gerekirse bunlarla ilgili araştırma yapılır. Biz şundan da 

gocunmayız evet bunlar biz… Ben şuan kimseyi itham etmiyorum. Sadece bu kadar 

verilmeme gerekçesini ve benim yüzüme karşı da kimse ben sana bunu vermeyeceğim 

demedi. Sadece yazılı olarak bir kere başkanımız cevap verdi. Yani bununla ilgili sürecin 

takipçisi olacağımızı ilgili kişilerin, herkesin bilmesini istiyoruz.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tamam Sedat Bey. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Bununla ilgili süreç devam edecek. 
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BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tamam arkadaşlar… 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Bakış açınız için size teşekkür ederim. Çünkü sizle aynı 

doğrultuda bakıyoruz. Evet siz bakabilirsiniz diyorsunuz ama mevzuata bakın anlamında 

söylüyorsunuz. Yani bu sürecin takibini sizin de bizim adımıza takip etmenizi istiyoruz. 

Teşekkür ederim. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Takipçisi olacağım. Ben teşekkür ederim. Ayfer 

hanım. 

 

AZADAN AYFER KÜÇÜKHAN: Sayın Başkanım, değerli komisyon arkadaşım. Biz ilk 

toplantımızı yaptığımızda kendimize bir çalışma rotası çizdik başkanım. Denetim Komisyonu 

olarak ne yapmamız gerektiğini örnekleme yöntemiyle her müdürlükten beş tane gider evrakı 

istemeyi planladık. Belediyenin gelirleri, tahakkuklu gelirleri, tahakkuklu gelirler ve giderleri 

ile ilgili müdürlüklerden evrak istemeye karar verdik. Sedat arkadaşımda komisyonda aynı 

karara imza attı. Onunla ilgili her müdürlükten beş tane gider evrakı istedik. İhalelerle ilgili 

ödemelerde vardı bunların içinde. Herhangi bir aksaklığa ve noksanlığa rastlamadık. Yapılan 

hata varsa, hata demeyelim eksiklik varsa evraklarda ilgili müdürlüklerle görüştük, bunlar şey 

değildi ihalelerle ilgili şeyler değil. KDV oranında yüzde bir hesaplanması gereken yüzde on 

sekiz hesaplanmış. Küçük ve düzeltilmesi uygun olan hatalardı başkanım. İlgili müdürlüklere 

uyarıları yaptık, kendileri bu konuda uyarılarımız dikkate alıp, evrak üzerinde düzeltmelerini, 

ilgili vergi dairesi ile irtibata geçerek düzelttiler. Bunun dışında ihale evraklarının daha 

doğrusu ihale komisyonunun oluşması ve aşamasındaki yaklaşık maliyeti ve devam eden 

kararların oluşumu ile ilgili evrakları incelememiz için öncelikle bizim denetim komisyonu 

olarak ilk mecliste bu konuda beş yıllık deneyimi olan, kamu kurumlarında denetçi olarak 

çalışmış, beş yıllık muhasebe işletme konularında uzman olan kişilerden görevlendirme talep 

etmemiz gerekiyordu başkanım. Takdir edersiniz ki on dört günlük kısa süreli çalışma 

günlerinde biz bütün gelirleri giderleri incelemeye çalıştık. Artı tam çalışmamızın ortalarında 

da pandemi süreci başladık ve girdik. Tüm kamu çalışanları da kısa ve az sayıda çalışmaya 

başladı. Bu programda bizde hem bulaş riskini azaltmak hem kendimizi hem çalışanları riske 

atmamak adına bu çalışma programımızı denetim raporunu sonlandırdık. Benim önerim 

bundan sonraki denetim komisyonu oluşumunda gerçekten incelenmesi daha derin evraklar 

olursa bu konuda kamu kurumlarından uzman denetçi ve eleman görevlendirilmesi ve bunun 

da meclis kararında geçmesini öneriyorum. Ben denetim komisyonu olarak uyumlu 

çalıştığımızın görüşündeyim. Tüm komisyon arkadaşlarımıza çalışmalarından dolayı teşekkür 

ediyorum. Herhangi bir sorun yaşamadık. Teşekkürler tüm çalışanlara. 

AZADAN SEDAT DEMİR: Başkanım… 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Son bir kez sonra ben toparlamak istiyorum 

konuyu. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Son bir yanlış anlaşılmaya mahal vermemek için söylüyorum. 

Benim söylemek istediğim şeyler denetim komisyonunun çalışma usul ve esasları veya 

oradaki arkadaşların tutumu veya diğer şeyler değil ki denetim komisyonunda yazılan 

yazıların büyük bir çoğunluğuna yüzde olarak da büyük bir çoğunluğuna ben de katılıyorum 

zaten. Ben genel bir sıkıntı genel bir sorundan bahsediyorum. 

  

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Anladım, tamam. 
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AZADAN SEDAT DEMİR: lokal bir durumdan bahsetmedim. Yoksa denetim raporu ile ilgili 

herhangi bir yani ciddi anlamda böyle bir problemim yok. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Peki. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: oradaki arkadaşlarla da çok uyumlu çalıştık. Başkanım sağ 

olsun. Diğer arkadaşlar da öyle. Sadece lokal denetim raporu ile ilgili değildi söylemek 

istediklerim. Yanlış anlaşılmasın. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Sedat bey çok çok iyi anladım. 

 

AZADAN SEDAT DEMİR: Teşekkür ederim., 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İstediğiniz evraklarla ilgili olarak verilip 

verilemeyeceği ile ilgili yönetmelik yasal mevzuatlarla ilgili bir sıkıntı olup olmadığı öncelikli 

olarak arkadaşlarımız tarafından Bakanlık görüşü ilgili görüşler alınsın. Eğer verilebiliyorsa 

herhangi bir sıkıntı, engel yoksa hepsi size verilsin. Bütün kamuoyuna da açılsın. Bundan 

sonra dediğim gibi ihaleler Lüleburgaz’ da zaten Eylül ayından itibaren açık bir şekilde canlı 

olarak yayınlanacak. Tamam. Teşekkür ederim. Buyurun Metin Bey. 

 

AZADAN METİN KÜÇÜK: Bir takım geçen olağanüstü toplantıda kararlar destekler oldu. 

En çok etkilenenler de sağlık kuruluşlarıydı bunda. Fakat sağlık kuruluşları için bir karar 

alınmadı zannediyorum. Ben sağlık kuruluşlarının da işte tıbbi atık ücretlerinin ödenmemesi 

veya su parasının alınmaması gerekir diye düşünüyorum. Bu konuda bir … 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Bu konuda herhangi bir talep gelmedi bize. 

AZADAN METİN KÜÇÜK: Evet. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Eğer böyle bir talep varsa çıkan genelgelere 

bakıp ona göre yine aynen daha önce 105 Nolu Taşıyıcılar için geldiği gibi plan Bütçe 

Komisyonuna havale ederiz. Gerekeni yapabiliriz. Ama önce dediğim gibi genelgelere ve 

yönetmeliğe bakmamız gerekiyor. Bu konuda çıkan. Ama bir talep gelmedi Metin Bey, şimdi 

ilk defa duyuyorum sizden. 

 

AZADAN METİN KÜÇÜK: Evet talep gelmedi haklısınız. Sadece düşüncemi söylüyorum 

ben. Buradan bir talep oluşturalım biz AK Parti olarak. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tamam peki. Teşekkür ediyorum. Başka söz 

almak isteyen var mı? 

 

AZADAN ÖMER AYDIN: Sayın başkanım Lüleburgaz Belediye’ mizin sosyal medya 

hesaplarından da takip ettiğimiz kadarıyla belediyemiz zaman zaman ilaçlama yapıyor. 

Vatandaşlarımızın yapılan ilaçlamalar çerçevesinde yetersiz olduğu düşünesi, kanaati var. 

Bunu sosyal medyadan size de … 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Vatandaş talebi ile mi yapacağız? Bilimsellikle 

mi yapacağız? Önce bunu konuşalım. 

 

AZADAN ÖMER AYDIN: Şimdi paylaşımlar… 
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BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Nedir olmayan, eksik olduğunu düşündüğünüz? 

 

AZADAN ÖMER AYDIN: Düşündüğümüz şu, eksik olduğumuz bu ilaçlama konusunda… 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İlaçlama nedir?  

 

AZADAN ÖMER AYDIN: Nasıl? 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İlaçlama nedir? İlaç dediğiniz nedir? 

 

AZADAN ÖMER AYDIN: İlaçlama belediyenin yaptığı ilaçlama. Sivrisinek… 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Sivrisineklerle ilgili. Onu söylüyorsunuz. 

Tamam. 

 

AZADAN ÖMER AYDIN: Onunla alakalı. İlaçlamada herhangi bir artırıma gidilecek mi gün 

bazında? Artı şöyle bir önerim olacak. Vatandaşlardan gelen talep doğrultusunda çöp 

kovalarının yıkanması ile alakalı bir paylaşım yapılmıştı zaman zaman. Mahalle mahalle, bu 

gün şu mahalle bu gün bu mahalle  çöp kovaları yıkanacak diye. Bu tarz bir bilgilendirme bir 

paylaşım olursa bence vatandaşlarımız açısından iyi olacağını düşünüyorum. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tamam. Çöp konteylerinin sterilizasyonu ile 

ilgili temizliği ile ilgili arkadaşlar düzenli olarak çalışıyorlar. Bununla ilgili sosyal medya 

hesaplarımızdan gerekirse açıklama yapılabilir. Onun dışında larva ve uçkunlarla mücadele 

zaten Mart ayından öncesinden başlamıştı belediyemizde ve düzenli olarak devam ediyor. Şu 

anda yaşanılan sıkıntı bu tatar sinekleri diyorlar. Küçük sinekler, bunlardan kaynaklanıyor. 

İlaçlama yapıyor arkadaşlarımız düzenli olarak ama çok fazla faydası olmuyor gerçekten 

bunlara. Anlatabiliyor muyum? Ama onun dışında diğer belediyenin yapmış olduğu hijyen ile 

ilgili konularda herhangi bir sorununuz var mı? Onu anlayamadım. İlaçlama deyince ben 

sadece…. 

 

AZADAN ÖMER AYDIN: Benim sorduğum galiba…. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Sadece şeyle ilgili mi? Uçkunlarla ilgi, 

sineklerle ilgili? 

 

AZADAN ÖMER AYDIN: Gündeme getirdiğim konuyu sosyal medyadan size verilen cevap 

ya da gazetede çıkanlarla karıştırdınız galiba? 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Yoo, hayır. Hayır, hayır asla. 

 

AZDAN ÖMER AYDIN: Benim demek istediğim şu. Vatandaş biz bakıyoruz, izliyoruz bize 

gelen taleplerde bu ilaçlamanın yetersiz olduğunu söylüyorlar. Ben de size… 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Sineklere karşı yapılan mücadeleyi diyorsunuz. 

 

AZADAN ÖMER AYDIN: Evet. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Ben de onu söylüyorum işte. Tam.. 
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AZADAN ÖMER AYDIN: Bu ilaçlamada herhangi bir artırıma gidilecek mi? Eğer 

gidilecekse… 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Düzenli olarak yapıyor zaten arkadaşlarım. Şu 

anda sahadalar. 

 

AZADAN ÖMER AYDIN: Ben de diyorum ki, düzenli olarak çöp kovalarını nasıl Siteler 

Mahallesi işte mahalle mahalle yazıldı şu tarihte şu yapılacak diye. O şekilde bir 

bilgilendirme yapılırsa vatandaşlarımız da en azından gün gün nerelerde ilaçlama yapılacağını 

bilirler. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: İki araçla yoğun bir şekilde zaten yapıyoruz 

zaten şu anda sahada. Gün gün tek tek değil, mümkün olduğunca her gün her yere ulaşmaya 

çalışıyoruz. 

 

AZADAN ÖMER AYDIN: onu söylemeye çalışıyorum. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Tamam her gün, her yere ulaşmaya çalışıyoruz. 

 

AZADAN METİN KÜÇÜK: Çalışmalar genelde insanların dışarıda olduğu saatlerde 

yapılıyor genellikle. Bunun gece on ikiden sonra yapılması hiç değilse ilaca insanların direkt 

mahruz kalmasını engelleyecektir.  

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Teknik bir konu, arkadaşlarımızla konuşalım o 

konuyu, tamam.  

 

AZADAN METİN KÜÇÜK: Teşekkür ederim. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Başka söz almak isteyen var mı? ( Ömer Aydın 

söz talep ediyor) Artık uzatmasak mı arkadaşlar? Son, son lütfen. 

 

AZADAN ÖMER AYDIN: Şimdi sayın başkan. Lüleburgaz Kent Konseyi Başkanı’ nın bir 

internet haber sitesine vermiş olduğu bir demeç var. Bu demeçte biz okuduk. Burada şey 

diyor, yani… Kent Konseyi Lüleburgaz Belediyesi ile vatandaş arasında bir köprü vazifesi 

görüyordu. Bu köprü yıkıldı. Lüleburgaz Belediyesi halktan uzaklaştı gibi bir demeç verdi. Bu 

demeç bizim tarafımızdan da çok üzücü karşılandı. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Siz öyle mi olduğumuzu düşünüyorsunuz? 

 

AZADAN ÖMER AYDIN: Biz öyle düşünmüyoruz. 

 

BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Halktan koptuğumuzu mu düşünüyorsunuz? 

Stratejik planımızı yaparken de bu gün de sivil toplumla iç içeyiz. Sokaktayız. 

Muhtarlarımızla görüşüyoruz. Herkesle, her platformda bir araya geliyoruz ve ortak akılla bu 

kenti yöneteceğimize söz verdim. Ama aklın ve bilimin rehberliğinde ve vicdanın 

rehberliğinde. Ben Kent Konseyi Başkanımızın yapmış olduğu açıklamayı talihsiz ve Kent 

Konseyi’ nin ruhuna uygun olmadığını düşünüyorum. Sadece bu kadar söyleyeceğim. 

Tamam.  

 

AZADAN ÖMER AYDIN: Teşekkür ederim. 
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BELEDİYE BAŞKANI MURAT GERENLİ: Başka söz almak isteyen var mı? Söz almak 

isteyen olmadığına göre bir sonraki oturumumuzu 16 Haziran Salı Saat:18:00’ de yapmayı 

öneriyorum. Yer de evet Lüleburgaz Yıldızları Kadın Akademisi. Şuanda pandemi ile ilgili 

tebdirlere devam etmek zorundayız. Fiziksel mesafe, maske ve hijyen. O yüzden burası en 

uygun yer. Kabul ediyor musunuz arkadaşlar? Kabul edenler? Oylayacak mıyız? Peki 16 

Haziran 2020 saat 18:00 bir sonraki toplantımız. Bir sonraki toplantının saati ve gününü 

belirlediğimize göre; oturumu kapatmayı oylarınıza sunuyorum.  Kabul edenler? Etmeyenler? 

Oturum sona ermiştir. 
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